ISO9001 & **C€**

Made from chlorine-free bleached pulp. Please recycle.



浙江德玛克机械有限公司

地址:浙江省台州黄岩西工业区朝元路26号 Tel:0576-84233111 84199555 Fax:0576-84052345 E-mail:Sales@Demark-PET.com

ZHEJIANG DEMARK MACHINERY CO., LTD.

Add:No.26 Chaoyuan Road, Western Industrial Area, Huangyan, Zhejiang, P.R.China. Tel:0086-576-84239222 84039111 Fax:0086-576-84052345 E-mail:Sales@Demark-PET.com

©Copyright **DEMARK CO., LTD.** Information subject to alteration. ◇ 由于印刷的关系、故正式机器的颜色与所示的图片有部分差异、一切以机器实样为准。





Packaging Bottle Solutions

- ✓ Demark performs as a pioneer in the development of beverage packaging technology, especially concerning with PET bottles.
- ✓ Demark keeps her eyes on new trends in international markets and shapes herself as a supplier for the complete production line from bottle design and practical production scheme to equipment production to installation and debugging as well as after-sales support.
- ✓ Professional design team: agile and rapid response with experience on many cases which helps in saving time for customer's any new project.
- ▲ Varied bottle types: Isotonic beverages, hot-filling bottle, wide-mouth bottle.
- ▲ Different machine models: suitable for PET bottles from 60ml up to 20L, output varying from 1000BPH to 40000BPH based on 500ml.
- ▲ Multiple security devices: ensure safety of operators and stable machine running.
- ▲ Economical investment: high productive efficiency and energy saving results in products' marketing competence.
- ▲ Sincere after-sales service : Experienced technicians are waiting for helping customers.
- ▲ Applications: Mineral water, juice, carbonated drink, oil, food, alcohol and cosmetics bottles, tennis ball jar and hot-filling bottles.
- ▲ 德玛克是饮料包装整线方案供应商。公司能够对装瓶厂项目进行全程管理,从瓶型设计、 生产线设计、设备制造到安装,德玛克提供全方位的服务。
- 精良的设计能力: 拥有众多个案软件, 可节省客户开发时间, 加速新产品上线。
- 多种的瓶型容器: 如压力瓶、热充填瓶及广口瓶等皆能开发制造,并确保品质稳定。
- 多样的机器规格: 可生产瓶子只容量从 60ml 到 20 公升,平均每小时产量为 1,000 至
- 40,000 支瓶子。德玛克提供各类 PET 及 PP 双轴延伸拉吹机,一应齐全,方便选用。
- 多样的安全装置: 确保人员操作安全及机器运转正常。
- 经济的投资成本: 生产快速, 效率高, 成品极具市场竞争力。
- 诚挚的售后服务: 经验丰富的维修人员随时协助客户解决任何技术问题。
- ▲ 适用范围:矿泉水瓶、汽水、果汁瓶、食品、食用油瓶、酒类瓶、网球罐、化妆品瓶、各类耐热瓶。







DMK-L4 DMK-L8

全自动吹瓶机

Full-automatic Blow Moulding Machine



High performance-price ratio, high stability for multi serve applications

高性价比、高稳定性适合多种应用

- DMK-L is a linear machine, using the bi-orientation blow molding principle. This range shares the same components with other machines in the DMK-R family but stands out with its linear architecture.
- No functions are duplicated, auxiliary functions are eliminated, the machine is stripped of complex parts and it boasts a smaller footprint. The oven, transfer and blowing units all have independent drives. This offers the flexibility to adjust blowing time.





DMK-L4 DMK-L8

全自动吹瓶机

Full-automatic Blow Moulding Machine

- Significant savings due to competitive pricing
- Time savings and security as the DMK-L is a fast, reliable machine using high technology shared with the DMK-R range
- Flexibility and choice owing to its wide scope of bottle dimensions and to its quick change system
- Simplicity to install, use and maintain ("plug and blow" concept)
- The advantages of innovative technology such as pitch change during transfer or a cam system to command the mold unit

- 极具竞争力的价格大大降低购置成本
- DMK-L 是一种快速可靠的吹瓶机,它 采用与DMK-R系列相同的高端技术制 造,节省时间并且安全
- 得益于瓶型尺寸范围宽以及快速换模系统等特性,这款吹瓶机灵活性高,适用范围广
- 易于安装、使用和维护("即插即吹"概念)
- 在传送过程中变更螺距或控制模具单元 的凸轮系统等创新技术带来更大的优势



TYPE		ITEM	DMK-L4	DMK-L8
瓶型规格 CONTAINER	理论产量	Theoretical output	4000	8000
	瓶子最大容量	Max.container volume	2L	0.7L
	瓶口最大外径	Max.neck diameter	38mm	38mm
	瓶身最大直径	Max.container diameter	105mm	70mm
	瓶身最大高度	Max.container height	335mm	250mm
	瓶坯最大高度	Max.preform height	150mm	130mm
	模腔数	Number of cavity	4	8
电力规格 ELECTRICAL SYSTEM	电机功率	Motor power	3 KW	3KW
	加热功率	Heating power	33KW	45KW
	实际总功率	Actual total power	36KW	48KW
空压规格 AIR SYSTEM	工作低压压力	Operatating low pressure	0.8-1.0Mpa	0.8-1.0Mpa
	低压气耗气量	Low pressure consuming	0.6-0.9m³/min	0.7-1.0m ³ /min
	吹瓶高压压力	Blowing pressure	3.5Mpa	3.5Mpa
	高压气耗气量	High pressure consuming	3-4m³/min	5-6m³/min
机器规格 MACHINE	机械尺寸	Machine dimension	4x2x2.2m	5.5x2.2x2.2m
	机械重量	Machine weight	4800Kg	5800Kg

